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Abstract (en)
[origin: EP0276795A2] A filtering cartridge (62) with two filter elements (12, 14) having a common axis to filter contaminated fluids such as motor
oils or edible oils. The filter elements (12, 14) are composed of a roll of a double-layered, honeycombed, plastic-containing paper. An intermediate
space (32) isolated from the outside by a sleeve (10) is formed between the filter elements (12, 14). The filtering cartridge (62) is located in a
housing (64). The intermediate space (32) communicates with a fluid presettling section. As shown by the arrows, the fluid is axially pressed through
the filter elements (12, 14) and comes out at the front surfaces (56, 58). Thus only filtered fluid is collected inside the housing (64). In addition, the
housing (64) is unpressurized.

Abstract (fr)
Une cartouche filtrante (62) avec deux éléments filtrants (12, 14) équiaxes est destinée à filtrer des liquides contaminés comme des huiles moteur
ou des huiles comestibles. Ces éléments filtrants (12, 14) sont constitués d'un rouleau de papier double épaisseur contenant du plastique et ayant
une structure en nid d'abeille. Un espace intermédiaire (32) isolé de l'extérieur par un manchon (10) est formé entre les éléments filtrants (12, 14).
La cartouche filtrante (62) se trouve dans un logement (64). L'espace intermédiaire (32) communique avec une partie de décantation primaire
de liquide. Comme le montrent les flèches, le liquide est refoulé axialement à travers les éléments filtrants (12, 14) et sort au niveau des surfaces
frontales (56, 58). Ainsi, seul du liquide filtré est recueilli à l'intérieur du logement (64). En outre, ce logement n'est pas pressurisé.
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